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„Ľudia, ktorí sa nezúčastnia druhého kola
prezidentských volieb, budú reálne voliť Korčoka, ktorý
bude pokračovaním éry Kisku a Čaputovej a z
Prezidentského paláca sa bude šíriť ideológia
Progresívneho Slovenska“, varuje šéf rezortu vnútra
Šutaj Eštok

infovojna.bz/article/video-ludia-ktori-sa-nezucastnia-druheho-kola-prezidentskych-volieb-budu-realne-volit-korcoka

Moderátor pořadu Diskuse na paletě Pavel Kapusta si s ministrem vnitra Matúšem
Šutajem Eštokem (Hlas-SD) povídal o aktuálních společensko-politicko-bezpečnostních
tématech.
Matúš Šutaj Eštok přišel do studia přišel přímo z parlamentu, kde byl předvolán na
zasedání brannobezpečnostního výboru ve věci svého hostování v pořadu
spolumoderované známou tváří mediální alternativy Dannym Kollárem. Výbor nebyl
usnášeníschopný, ale ministr je připraven odpovídat na otázky poslanců v náhradním
termínu. Celou kauzu, kterou vyvolal předseda SaS Branislav Gröhling, považuje za
„bouři ve sklenici vody“. Část veřejnosti podle něj nedůvěřuje mainstreamovým médiím,
proto navštěvuje i alternativní média. Dodal, že na nejbližším výboru se bude mluvit
zejména o kauze Rozuzlení, která se začíná "rozuzlovat". Zmínil také důvody
připravovaných celoplošných bezpečnostních opatření během velikonočních svátků.

Rozhovor pokračoval aktuálním tématem prezidentských voleb. Poznamenal, že druhé
místo Petra Pellegriniho v prvním kole stranu Hlas-SD, které je generálním manažerem,
nepřekvapilo, protože předvolební průzkumy předpovídaly těsný rozdíl mezi prvními
dvěma kandidáty. Pokračoval, že lidé ve druhém kole rozhodnou, zda chtějí mít
prezidenta elit, bratislavské kavárny a herce, nebo prezidenta všech lidí na Slovensku.
Zda chceme mít hlavu státu, která nikdy nepošle vojáky na Ukrajinu a bude prosazovat
myšlenku míru, nebo bude v Prezidentském paláci člověk, co bude dělat přesný opak.

Připomněl také slova Branislava Gröhlinga, že zvolení Ivana Korčoka by bylo začátkem
konce současné vládní koalice. Jak dodal, voliči koalice, kterým záleží na tom, aby
výsledky loňských parlamentních voleb nebyly popřeny, musí jít do druhého kola a volit
Pellegriniho - přestože s ním v mnohém nesouhlasí. Korček podle jeho slov představuje
takové riziko pro Slovensko, že stojí za to účastnit se volby ve druhém kole.

Zdůraznil, že ti, co nepůjdou volit do druhého kola, budou reálně volit Korčka, který bude
pokračováním éry Kisku a Čaputové az paláce se bude šířit ideologie Progresivního
Slovenska. K volbě Pellegriniho vyzval i voliče Štefana Harabina z prvního kola.

Potvrdil, že Peter Pellegrini by se po svém zvolení hlavou státu vzdal předsednické židle
ve straně Hlas-SD. Na otázku, jaká bude v tom případě budoucnost Hlasu, odpověděl, že
nejen poslední parlamentní volby, ale i aktuální volební preference potvrdily
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opodstatněnost existence strany, protože podle nových průzkumů by dnes spolu se
Směrem-SSD a SNS tvořily v Národní radě SR ústavní většinu. Na otázku, zda aspiruje
na funkci předsedy Hlasu-SD přímo neodpověděl, ale nevyloučil to.

V další části interview řekl, že koalici se postupně daří vracet zpět právní stát. V této
souvislosti zmínil nedávné zrušení Úřadu speciální prokuratury. Ocenil také fakt, že se
podařilo skončit válku v silových složkách.

Poznamenal také, že účelovost trestních stíhání se stává minulostí. Řeč přišla i na případ
občana Josefa Hambálka, kterého před pár dny EU vyřadila ze sankčního seznamu.
Moderátor se ho zeptal, jak komentuje nátlak bývalého policejního prezidenta Štěpána
Hamrana na své podřízené na Prezídii PZ, které nutil, aby Hambálka účelově obvinili, na
základě čehož by mohl být vzat do vazby. Ministra taková informace nepřekvapila. Podle
něj se Hamran v řídící funkci nechoval jako policista, ale jako politik a "smrděla mu
policejní uniforma".

Dotkl se také triapolročného období působení bývalé politické garnitury, kdy mimo jiné
špatným manažováním pandemie covidu zbytečně zemřelo 20 tisíc lidí, což představuje
počet obyvatel středně velkého města. Řekl, že za toto i další činy, jako bylo šafáření s
financemi či protiústavní darování vojenské techniky na Ukrajinu, musí někdo nést
trestněprávní odpovědnost. Povolební protesty považuje za legitimní právo opozice a
respektuje jej.

Stejně by však měla opozice respektovat fakt, že loni v září byly na Slovensku řádné
parlamentní volby, na jejichž základě získala moc současná koalice.

Moderátor upozornil, že při organizování protestních akcí mají značný podíl politické
nevládky a připomněl slova premiéra Roberta Fica, že vláda na základě programového
prohlášení vlády připraví zákon o tvz. zahraničních agentech podle vzoru americké právní
normy FARA.

Ministr vnitra reagoval, že v zájmu transparentnosti fungování těchto organizací bude
zmíněný zákon třeba přijmout. Potvrdil také, že ministerstvo vnitra upraví vizuál tabulek
RZV a osobních dokladů, kde předchozí vedení resortu v rozporu se zákonem zmenšila
nebo odstranila státní symboly.

Více ve videu:

 
Zdroj: YouTube Diskuse na paletě / InfoVálka

Diskuse (Připojit se do diskuse je možné pouze po registraci a následném přihlášení se do účtu.)

UPOZORNĚNÍ:
Vážení diskuterii, podle zákonů České republiky jsme povinni na požádání orgánů
činných v trestním řízení poskytnout jim všechny informace shromážděné o vás
systémem (IP adresu, mail, vaše příspěvky atd.) Prosíme vás proto, abyste do diskuse na
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naší stránce nevkládali takové komentáře, které by mohly naplnit skutkovou podstatu
některého z trestných činů uvedených v trestním zákoně. Mezi takové příspěvky patří
komentáře rasistické, podněcující k násilí nebo nenávisti na základě pohlaví, rasy, barvy
pleti, jazyka, víry a náboženství, politického či jiného smýšlení, národního nebo sociálního
původu, příslušnosti k národnosti nebo k etnické skupině a podobně. 

 Zároveň upozorňujeme všechny diskutující, že v diskusi nebudeme tolerovat hrubé
urážky mezi diskutujícími, vzájemné osočování se a používání vulgarismů.

Lukáš Petrík27.03.2024 13:27:27

Watch Video At: https://youtu.be/I6YHkVrotkw

Munir Guirguis27.03.2024 14:09:47
Tak si hodím tridsaťhaliernik.

Katka Matakova2024-03-27 14:25:07

Asi to je snad jedno Ficko ide zobrat ludom kompetencie aby ked pride bohaty
sviniar si mohol na vasej zahrade postavit kafileriu a nemusi sa nikoho pytat.

www.ta3.com

Vláda chce výrazne obmedziť súčasné právo verejnosti zapojiť sa do posudzovania
možných dopadov pripravovanej výstavby rôznych projektov na prírodu (EIA).
Vyplýva to z návrhu novely príslušného zákona, ktorý dnes kabinet premiéra
Roberta Fica schválil na svojom výjazdovom zasadnutí.

Bývalý námestník na ministerstve životného prostredia Michal Kiča uviedol, že
chystané zmeny vylúčia verejnosť z 90 percent konania ohľadom EIA. Združenie
vlastníkov veľkých firiem Klub 500 vládnu predlohu naopak uvítalo.

https://youtu.be/I6YHkVrotkw
https://www.ta3.com/clanok/931287/fotovideo-vlada-navrhla-obmedzit-pravo-verejnosti-pripomienkovat-stavebne-zamery-schvalila-navrh-na-umoznenie-plosneho-odstrelu-medvedov-blizko-obci
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Chu Yo2024-03-27 15:31:56

Niekoľko momentiek spiaceho agenta:

Mikloš, Wlachovský, Korčok, Demeš
 

Šebej, Korčok, Csefalvayová, Bútora a balkánska mäsiarka Korbeľová
 

https://img.cas.sk/cas/900px/3521029.jpg
https://blog.infovojna.bz/wp-content/uploads/2023/09/korcok-demes-wlachovsky-miklos-2001.jpg
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Korčok a Rotary klub.
 

https://blog.infovojna.bz/wp-content/uploads/2023/09/csefalvayova-albright-korcok.jpg
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Korčok a Alexander Soros.
 

https://blog.infovojna.bz/wp-content/uploads/2023/09/korcok-rotary.jpg
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Korčok v banderistane v helme, šále a nepriestrelnej veste.
 

zobraziť viac...
El Pablo2024-03-27 16:58:35
Výborne Chu Yo,treba pripomínať aj každý deň tým s Alzheimerom..:) A nielen
Tchora,ale všetkých "vyvolených" a najlepšie ukazovať to každý deň aj v
mainstreeme..

https://www.inenoviny.sk/wp-content/uploads/2023/12/14Dec2023_00-10-35.jpg
https://cdn.sita.sk/sites/32/2022/02/ukraine_russia_tensions_91638-e8c436e4d9a745c3a8d30cad00d9758e-676x507.jpg
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Ja Clovek2024-03-27 16:58:18

„Ľudia, ktorí sa nezúčastnia druhého kola prezidentských volieb, budú reálne voliť
Korčoka

toto je dost drza propaganda a vydieranie

nebudu volit nikoho!!!


